

家訊 – April 14, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位；願這主愛的大家庭，也成您屬靈的家。

家訊

- 受洗班: 今天繼續在一樓大堂上課。
- 申請受洗/會員者: 教會正預備以下4位弟兄姐妹於 4/21接受洗禮及加入教會為會員 1) 吳思源 Siyuan Wu 2) 史盛安 Shaine Shi 3) 刘佳怡 Jiayi Liu 4) 陳夏榕 Cherry Chen. 若有任何疑問，請洽牧師。
- 「馬禮遜教士入華宣教二百年」歷史圖片展: 第二周 (4/15-21) – 貨艙中的偉業 (圖片30-39 在客廳 Lounge)。第二周的問題 (及 QR code), 及有獎問答細則 可在會堂外的桌子上領取。
- 下週六(4/20) @ 9:30AM: 教會春季大掃除，歡迎弟兄姊妹參加。
- 從5月開始，我們將只透過 youtube 進行主日聚會的直播 (不再有 zoom)，您可以從教會網站訪問 (我們將停止在微信上發布 youtube 連結)。如果您有任何疑問，請與執委會聯絡。

四月特別聚會

4/21 教會受洗及新會員主日
3:30PM @ Amherst Baptist Church

感恩与代禱

- 感謝神: 四位即將在下週受洗加入教會會員的弟兄姊妹們。
- 其他: 肢体中還在找工作的，身體需康復的，海外探親的，求主預備与看顧。

四月宣教: 为柬埔寨Crossroad事工

四月禱告指南: 突破-神是我們的力量

第二周 (4/10-4/16): 充足的

他對我說：我的恩典夠你用的，因為我的能力是在人的軟弱上顯得完全。所以，我更喜歡誇自己的軟弱，好叫基督的能力覆庇我。

-- 哥林多後書 12:9

本周聚会时间

- 4/17: 周三禱告聚会 7:30PM
4/19: 学生学者/葡萄园 7:30PM
4/20: 家庭團契 5:00PM
粵語團契 5:30PM
4/21: 教會受洗及新會員主日
3:30PM
Amherst Baptist Church
100 Willow Ridge Dr.
Buffalo, NY 14228

下周主日 (4/21/2024)

讲员: 李牧师
主席: Edwin Yau
翻译: 李淑芬及其他弟兄姊妹
招待: 赵洁, 黄裕龍, Darryl Dilliot,
Wei-An Yu

4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org

BCCC Family News – April 14, 2024

Weekly Meetings

- Wed 4/17 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 4/19 - Friday Night Fellowships 7:30PM
Vineyard Jr (2yo-4th grade)
Middle School (5th-8th grade)
High School (9th-12th grade)
Livingstones (College)
Living Truth (Young Adult)&Adults
Sat 4/20 - Living Truth @ 6:00PM Eric and Vivian's House
Sun 4/21 - Baptismal / New Member
Sunday @3:30PM
Amherst Baptist Church

Weekly Announcements

- Spring Church Cleaning is at 9:30AM on 4/20.
- Baptism and Church member candidates: We will have 4 baptismal candidates for 4/21: Siyuan Wu, Shaine Shi, Jiayi Liu, and Cherry Chen. If you have any questions, please contact the pastors.
- Morrison in China, A Picture Exhibition: 200 Years of Protestant Evangelism: Join us as we walk through this exhibit together. For the second week 4/15-4/21 we will look at poster #30-39 ("Greatness from a Warehouse").
- Starting in May, we will only provide Youtube livestream for Sunday service. There is no more zoom option. You can access Youtube link via our church website. Youtube link will not be posted on Facebook.

Next Sunday 4/21

(Combined Service @ 3:30PM)

Speaker: Pastor Sunny
Chairperson: Edwin Yau
Translator: Judy Lee and others
Ushers: Jie Zhao, Yulong Huang,
Darryl Dilliot, Wei-An Yu

Pastor: Rev. Sunny Lee
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Thanksgiving: Four brothers and sisters will get baptized and join church.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.
- April Mission prayer: Cambodia Crossroad ministry

Upcoming Events

Sun 4/21 3:30PM - Baptismal / New Member Sunday @ Amherst Baptist Church

April Prayer Guide: Breakthrough - God Our Strength

Week 4/10-4/16: Sufficient

But he said to me, "My grace is sufficient for you, for my power is made perfect in weakness." Therefore I will boast all the more gladly of my weaknesses, so that the power of Christ may rest upon me.

- 2 Corinthians 12:9

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Weekly Offering Update

Gen. Offering (4/1-4/7): \$8,679
YTD Actual Offering: \$93,724
YTD Budgeted Expenditure: \$84,451
YTD Designated Offering: \$7,734

4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org